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PROTOKÓŁ Nr XLVI/2022 

z sesji Rady Gminy w Strawczynie 

z dnia 20 kwietnia 2022 r. 

  

 

Porządek obrad stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Lista obecności radnych na sesji Rady Gminy w Strawczynie stanowi załącznik nr 2 do 

protokołu. 

Lista obecności pozostałych uczestników sesji Rady Gminy w Strawczynie stanowi 

załącznik nr 3 do protokołu. 

 

 

 Ad. 1. 

Otwarcie i stwierdzenie kworum 

 

Pan Grzegorz Stępień – Przewodniczący Rady Gminy dokonał otwarcia 

posiedzenia Rady Gminy w Strawczynie. Powitał Pana Wójta Tadeusza Tkaczyka, 

Panie i Panów radnych oraz mieszkańca gminy. 

Poinformował, że obrady Rady Gminy w Strawczynie są transmitowane i utrwalane za 

pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Zwrócił się z prośbą do mieszkańca Gminy obecnego na sesji, aby podpisał klauzulę na 

nagrywanie. Mieszkaniec podpisał klauzulę dotyczącą RODO. 

Na podstawie listy obecności Pan Przewodniczący obrad stwierdził, że na stan 15 

radnych obecnych było 14 radnych, nieobecny był Pan Paweł Kukulski - radny.                        

W związku z tym było kworum do podejmowania prawomocnych decyzji.  

 

Ad. 2. 

 Powołanie sekretarza i protokolanta obrad 

 

Na sekretarza obrad został powołany Pan Bogdan Woźniak – radny, a na 

protokolanta powołano Małgorzatę Woźniak. 
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Ad. 3. 

Porządek obrad 

 

Do porządku obrad uwag i wniosków nie złożono. 

 

Ad. 4. 

Przyjęcie protokołu Nr XLIV/2022 z sesji Rady Gminy w Strawczynie z dnia 

18.03.2022 r. 

 

Pan Przewodniczący obrad zapytał radnych, czy zapoznali się z protokołem, czy 

są pytania? 

 

Do protokołu Nr XLIV/2022 z sesji Rady Gminy w Strawczynie z dnia 18.03.2022 r. 

pytań nie zgłoszono. 

 

Przyjęcie protokołu Nr XLIV/2022 z sesji Rady Gminy w Strawczynie z dnia                 

18.03.2022 r. przegłosowano w głosowaniu jawnym imiennym. Imienny wykaz 

głosowania radnych stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

Wynik głosowania:  

- za – 14; 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 14 radnych. Protokół Nr XLIV/2022 z sesji Rady Gminy w Strawczynie                    

z dnia 18.03.2022 r. został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 5. 

Realizacja uchwał z sesji Rady Gminy i informacja z pracy Wójta Gminy 

między sesjami 

 

Pan Tadeusz Tkaczyk - Wójt Gminy przedstawił informację z realizacji uchwał 

Rady Gminy w Strawczynie podjętych na sesji w dniu 06 kwietnia 2022 r. oraz 

informację z pracy Wójta Gminy między sesjami Rady Gminy. 
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Informacja z realizacji uchwał Rady Gminy w Strawczynie podjętych na sesji w dniu 

06 kwietnia 2022 r. stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Informacja z pracy Wójta Gminy między sesjami Rady Gminy stanowi załącznik nr 6 

do protokołu. 

 

Do przedstawionych informacji pytań nie zgłoszono. Informacje zostały przyjęte. 

 

Ad. 6. 1) 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 

Gminy Strawczyn na 2022 r. 

 

Pan Michał Bąk - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, że na 

wspólnym posiedzeniu Komisji Rewizyjnej, Komisji Budżetu i Inwestycji, Komisji 

Samorządowej oraz Komisji Gospodarki Komunalnej projekt uchwały został 

pozytywnie zaopiniowany.  

 

Pan Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie jawne 

imienne. Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Wynik głosowania: 

- za – 14; 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 14 radnych. Uchwała Nr XLVI/391/2022 została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XLVI/391/2022 stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Ad. 6. 2) 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Strawczyn na lata 2022 – 2033 

 

Pan Michał Bąk - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, że na 

wspólnym posiedzeniu komisji projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany.  
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Pan Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie jawne 

imienne. Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

Wynik głosowania: 

- za – 14; 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 14 radnych. Uchwała Nr XLVI/392/2022 została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XLVI/392/2022 stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Ad. 6. 3) 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Osłonowego 

,,Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2022 

 

Pan Michał Bąk - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, że na 

wspólnym posiedzeniu komisji projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany.  

 

Pan Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie jawne 

imienne. Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

Wynik głosowania: 

- za – 14; 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 14 radnych. Uchwała Nr XLVI/393/2022 została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XLVI/393/2022 stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

Ad. 6. 4) 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta 

Gminy 

 

Pan Przewodniczący obrad poinformował - wpłynęło pismo od Pana Wojewody, 

aby Rada zajęła się skargą mieszkańca naszej gminy na pracę Pana Wójta. Na komisji 

temat był omawiany, pracownicy merytoryczni omówili temat. Oddałbym głos Panu 

Wójtowi, aby dwa - trzy zdania powiedział.  



5 

 

Zwrócił się do mieszkańca gminy - czy Pan będzie chciał zabrać głos? 

 

Mieszkaniec gminy odpowiedział - zobaczymy jaka będzie… 

 

Pan Przewodniczący obrad kontynuował - oddam Panu też głos, jeśli będzie Pan chciał 

zabrać, ale chciałbym, żeby Pan tylko się odniósł do pisma Pana Wojewody, jeśli chodzi 

o…  

 

Mieszkaniec gminy zwrócił się do Pana Przewodniczącego - ja Panie Przewodniczący 

bym się odniósł do pisma, które my wystosowaliśmy do Pana Wojewody. 

 

Pan Przewodniczący obrad poinformował - ale my się będziemy chcieli odnieść do 

pisma, jakie otrzymaliśmy od Pana Wojewody, czyli …. 

 

Mieszkaniec gminy - zasadnicze fakty, które należałoby ewentualnie wyjaśnić i to 

wszystko.  

 

Pan Tadeusz Tkaczyk - Wójt Gminy poinformował - Urząd działa w granicach prawa                

i na podstawie prawa. Urząd nie ma żadnej możliwości dobrowolnego podchodzenia do 

tego zagadnienia. Myślę, że pracownicy merytoryczni wszystko wyjaśnili pod kątem 

bardzo ścisłego naszego działania. Natomiast sprawa z Panem się toczy już bardzo, 

bardzo długo. W poprzedniej kadencji też była taka sugestia, że Urząd niewłaściwie 

działa, z Pana strony też była wykazywana.  

 

Pan Przewodniczący obrad zapytał - czy radni chcieliby jeszcze zabrać głos? 

Nie było chętnych ze strony radnych do zabrania głosu.  

W związku z tym Pan Przewodniczący obrad zwrócił się do mieszkańca gminy - bardzo 

bym prosił, żeby się Pan odniósł do wniosków, które Państwo otrzymaliście z Urzędu 

Gminy i tych wniosków nie wypełniliście. Jakby była taka krótka odpowiedź dlaczego 

żeście nie wypełnili. W tym momencie chcielibyśmy oprzeć się na piśmie od Pana 

Wojewody. Mamy też wyjaśnienia od pracowników, bo ten lokal socjalny Państwo 
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zajmujecie, a Urząd Gminy nie ma żadnego dokumentu z waszym podpisem. 

Chcielibyśmy uzyskać odpowiedź krótką, konkretną dlaczego? 

 

Mieszkaniec gminy - a dlaczego Urząd Gminy nie ma żadnych dokumentów                                  

z podpisem? O co w zasadzie chodzi z tym podpisem? 

 

Pan Przewodniczący obrad - chcielibyśmy właśnie to usłyszeć? 

 

Mieszkaniec gminy - … wyjaśnić o co chodzi z tym podpisem.  

 

Pan Przewodniczący obrad - bardzo bym prosił, żeby krótko. 

 

Mieszkaniec gminy - zapoznał się Pan z tymi czterema pismami, gdzie jedno pismo było 

w innej formie, czyli na osobnej kartce oświadczenie w celu złożenia podpisu tego 

oświadczenia, gdzie można daną kartkę odpiąć i wykorzystać ją gdzie indziej. Do czego 

jest potrzebny w tej chwili nasz podpis, jeżeli my zwracaliśmy się już nie raz, nie dwa, 

nie dziesięć razy o wyjaśnienie spraw - nie zostały wyjaśnione. Zostały wyjaśnione? 

Proszę potwierdzić, że wszystko zostało wyjaśnione. Ja uważam, że nic nie zostało 

wyjaśnione w naszej kwestii, jeżeli chodzi o nieruchomość w Oblęgorku.  

 

Pan Przewodniczący obrad - wie Pan co my nie zajmujemy się sprawami Oblęgorka, 

tylko chcemy się zająć pismem od Pana Wojewody, które wskazuje, że Państwo nie 

podpisaliście wniosku na lokal socjalny. Tym byśmy się chcieli zająć, a sprawami 

spadkowymi nie będziemy się zajmować. 

 

Mieszkaniec gminy - trzeba by spojrzeć jaki ten wniosek był. Myśmy zwracali się                     

z wnioskiem do Gminy o przydzielenie jakiegokolwiek mieszkania w lokalu?   

 

Pani Anna Kruszewska - radna - to jeżeli Państwo się nie zwracali z takim wnioskiem 

proszę Pana, to dlaczego zajmujecie ten lokal? To znaczy, że jest wam niepotrzebny? 
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Mieszkaniec gminy - proszę Panią ja Pani odpowiem - to pytanie, to niech Pani zada 

Wójtowi najpierw. Jeżeli Pani nie wie, to Pani…  

 

Pani Anna Kruszewska - radna - czy ktoś Pana siłą tam przetrzymuje w tym lokalu? 

 

Mieszkaniec gminy - nie rozumiem pytania Pani. 

 

Pani Anna Kruszewska - radna - czy Pan jest przymuszany? Dlaczego Pan nie chce 

podpisać umowy najmu z Urzędem Gminy?  

 

Mieszkaniec gminy - dlatego, że żona jest właścicielem nieruchomości na podstawie 

stwierdzonych praw do spadku, gdzie dane orzeczenie nie zostało wykonane. 

 

Pani Anna Kruszewska - radna - proszę Pana dostał Pan … 

 

Pan Przewodniczący obrad - bardzo proszę pojedynczo. 

 

Pani Anna Kruszewska - radna - z tego, co nam tutaj wiadomo … 

 

Mieszkaniec gminy - my tam jesteśmy nielegalnie, Pani dobrze o tym wie. 

 

Pani Anna Kruszewska - radna - ale, gdzie Pan jest nielegalnie? 

 

Mieszkaniec gminy - my oczywiście przebywamy legalnie, tylko wy żeście nas tam 

ulokowali nielegalnie. Mówi to coś Pani? Jeżeli byście wyjaśnili sprawę do końca, to 

by było …  

 

Pani Anna Kruszewska - radna - przepraszam ja Pana nigdzie nie ulokowałam.  

 

Mieszkaniec gminy - ale Pani zajmuje głos i jakieś swoje stanowisko. 
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Pan Przewodniczący obrad poinformował - proszę Pana wszyscy radni mają prawo 

zabrać głos i wypowiedzieć się. 

 

Mieszkaniec gminy - oczywiście, że każdy ma prawo do obrony, Pani ma prawo zabrać 

głos, ale w tej chwili takie wyjaśnienie, że Państwo tam nie musicie mieszkać, czy my 

żeśmy tam Państwa nie kierowali, to do czego żeście kierowali? 

 

Pani Anna Kruszewska - radna - proszę Pana, jest tam Pan z powodu wyroku sądu. 

Zgodnie z Kodeksem cywilnym uzyskanie prawa do lokalu socjalnego następuje na 

podstawie umowy najmu. Czy podpisał Pan taką umowę z Urzędem Gminy? A jeśli 

nie… 

 

Mieszkaniec gminy - nie mogę takiej umowy podpisać. A wie Pani dlaczego nie mogę? 

Zapoznała się Pani ze sprawą dlaczego nie możemy podpisać takiej umowy? 

 

Pani Katarzyna Staszewska - radna - to się tym zajmuje sąd. 

 

Pan Przewodniczący obrad - z materiałów, jakie otrzymaliśmy od pracowników Urzędu 

Gminy wynika, że Gmina zwracała się do Państwa kilkakrotnie o złożenie wniosku do 

Urzędu Gminy i to było: 23 marca 2015 r., 10 kwietnia 2015 r., 21 kwietnia 2015 r., 01 

września 2016 r., 06 marca 2017 r., 06 listopada 2017 r. i 15 stycznia 2019 r., a także 21 

lutego 2022 r. i Państwo żadnej umowy nie podpisali. Teraz Państwo skarżycie tak jakby 

Pana Wójta, pracowników i cały Urząd, że nie dopełnili obowiązków.  

 

Mieszkaniec gminy - Panie Przewodniczący przysłanie nam umowy… Pan Wójt 

otrzymał wyrok sądu, dlaczego nie przysłał nam do podpisania umowy, tylko 

dokumenty, wnioski o tak jakby z innej puli lokal? Czyli nie obejmujący danego wyroku 

z art. 23 tak, jak w tym piśmie pisze. Na podstawie jakiej uchwały?  

 

Pan Przewodniczący obrad - na podstawie wyjaśnień pracowników i rozmów na komisji 

powiem Panu, że jeśli ja bym miał lokal i wynajmował komuś, to oczekiwałbym od 
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niego podpisania umowy, żeby była wersja papierowa. Pan przez kilka lat nie 

podpisywał umowy. Teraz Pan jakby oskarża cały Urząd o złą wolę. Nie widzę tutaj złej 

woli Urzędu. Gmina też opiera się na prawie. Tak, jak Pan Wójt powiedział - opiera się 

na prawie. 

 

Mieszkaniec gminy - tylko prawa trzeba przestrzegać Panie Przewodniczący, a jeżeli się 

nie wykonuje orzeczeń sądowych… 

 

Pani Anna Kruszewska - radna - ale kto przepraszam, kto nie wykonuje orzeczeń 

sądowych? 

 

Mieszkaniec gminy - Gmina działa na zasadach prawa? 

 

Pan Przewodniczący obrad zapytał - czy są pytania? 

 

Mieszkaniec gminy - na zasadach prawa. Urzędy nie wykonują orzeczeń sądowych i to 

jest działanie na zasadach prawa. 

 

Pan Przewodniczący obrad - proszę nam odpowiedzieć… 

 

Pani Anna Kruszewska - radna - przecież dostał Pan lokal socjalny, tak? Gmina Panu 

zapewniła…   

 

Mieszkaniec gminy - proszę Panią ja nie dostałem, nas tam dowiózł komornik. Nie 

wiemy na jakiej zasadzie to wszystko działało? Dzisiaj wiemy już dlaczego tak się stało, 

dzisiaj mogę wam to wszystko wyjaśnić dlaczego tak się stało? I teraz niech Pan Wójt 

wyjaśni, czy ta nieruchomość F. G. istnieje, czy jej nie ma?   

 

Pan Przewodniczący obrad - jeśli chodzi o spadkowe sprawy, to my nie będziemy proszę 

Pana się zagłębiać. 
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Mieszkaniec gminy - trzeba się zagłębiać, jeżeli się Pan nie zagłębi, to… 

 

Pan Przewodniczący obrad - nie, nie, nie będziemy się zagłębiać, bo my nie będziemy 

cofać się kilka lat wstecz. 

 

Mieszkaniec gminy - no to w co się Pan chce zagłębić? 

 

Pan Tadeusz Tkaczyk - Wójt Gminy zapytał mieszkańca gminy - przez ile lat Pan się 

sądzi? 

 

Mieszkaniec gminy - wie Pan odpowiem Panu, a dlaczego nie wykonujecie orzeczeń 

sądowych? Ani jedno w ewidencji nie jest wpisane, jakie były wydane przez sąd. 

 

Pan Tadeusz Tkaczyk - Wójt Gminy - ale to było tylko takie pytanie. 

 

Mieszkaniec gminy - ano widzi Pan, kwestia pytania. 

 

Pan Przewodniczący obrad - proszę Państwa bardzo proszę, jeśli są pytania, to krótkie 

pytania i oczekujemy odpowiedzi, jeśli nie, to przechodzimy do dalszej części, bo temat 

jest bardzo poważny. Pan ma roszczenia, a my musimy rozstrzygnąć pismo Pana 

Wojewody. Jeśli są pytania - bardzo proszę. 

 

Więcej pytań nie było. 

 

Pan Michał Bąk - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, że na 

wspólnym posiedzeniu komisji projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany po 

bardzo szerokich negocjacjach.  

 

Pan Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie jawne 

imienne. Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

Wynik głosowania: 
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- za – 14; 

- głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Głosowało 14 radnych. Uchwała Nr XLVI/394/2022 została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XLVI/394/2022 stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

Ad. 6. 5) 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XV/121/2012 Rady Gminy 

w Strawczynie z dnia 30 marca 2012 r. w sprawie określenia przystanków oraz 

zasad korzystania przez przewoźników z przystanków komunikacyjnych 

zlokalizowanych na terenie gminy Strawczyn 

 

Pan Przewodniczący obrad odczytał pismo dotyczące wprowadzenia 

autopoprawki do w/w projektu uchwały (pismo znak: W.0054.11.2022 z dnia 

20.04.2022 r. znajduje się w teczce - projekty uchwał). 

Poinformował, że projekt uchwały z autopoprawką był omawiany na komisji. 

Pracownik wytłumaczył autopoprawkę, która została wprowadzona do projektu 

uchwały. 

 

Pan Michał Bąk - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, że na wspólnym 

posiedzeniu komisji projekt uchwały łącznie z autopoprawką z dnia dzisiejszego został 

pozytywnie zaopiniowany.  

 

Pan Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały z autopoprawką i poddał pod 

głosowanie jawne imienne. Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik nr 

15 do protokołu. 

Wynik głosowania: 

- za – 13; 

- przeciw - 0; 

- wstrzymało się - 1. 

Głosowało 14 radnych. Większością głosów „za”, przy 1 „wstrzymującym się” uchwała 

Nr XLVI/395/2022 z autopoprawką została podjęta jednogłośnie. 
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Uchwała Nr XLVI/395/2022 stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

Ad. 7. 

 Komunikaty i ogłoszenia 

 

Pan Przewodniczący obrad  przypomniał radnym o złożeniu oświadczeń 

majątkowych do ostatniego kwietnia br. 

 

Ad. 8. 

 Zakończenie sesji 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady Gminy 

zamknął XLVI sesję, która rozpoczęła się, o godz. 1030, a zakończyła o godz. 1109. 

 

 

Protokołowała:      Sekretarz obrad:    Przewodniczący obrad: 

 

Małgorzata Woźniak      Bogdan Woźniak   Grzegorz Stępień 

 


